
    

                                                

PROTOKOLL 

Tid: måndag 2023-11-20 

Plats: Savannen 

Närvarande:  Leif Åkerblad 

  Harriet Andersson                                                                                                       

  Ove Larsson                                                                                                            

  Håkan Ohlin                                                                                                               

  Per-Olof Samson                                                                                                                                 

  Elisabeth Schade Dahlström                                                                                             

  Gisela Andersson 

  § 1 Mötet öppnas                                      

Ordförande hälsade välkommen och förklarade mötet öppnat. 

§ 2 Fastställande av dagordning 

Förslag till dagordning fastställdes. 

§ 3 Val av justerare                                                                                                                           

Att justera dagens protokoll jämte ordförande valdes Elisabeth Schade Dahlström 

§ 4 Föregående protokoll   

Föregående protokoll genomgicks, godkändes och lades till handlingarna.                                             

§ 5 Kassörens rapport  

Allt ser bra ut och vi följer budget. Lokalhyran har höjts vilket var förväntat. PO undersöker hur 

mycket bidrag vi får från SV 

§ 6 Information av Kjell Hansson. 

KH gav styrelsen en noggrann och informativ redogörelse för regeringens budgetförslag angående 

studieförbunden, arbetet i förbundsstyrelsen, vuxenskolans arbete och vad som händer i KPR där 

både Kjell och Elisabeth deltar. 

Kjell berättade att förbundsstyrelsen för SPF Seniorerna bidrog till att pensionen för pensionärer 

födda 1957 rättades till. Förbundsstyrelsen har också fått politiker att inse att dagens 

pensionssystem har stora brister. 

På SPF:s kongress i juni kom förslag att höja förbundsavgiften med 50 kr. Det avslogs. Höjningen 

blev 30 kr per medlem. Besparingar kommer att göras på förbundsstyrelsen bland annat minskas 

antalet anställda på så sätt att personer som slutar sin anställning inte kommer att ersättas, och man 

flyttar verksamheten till billigare lokaler. 

STIM pengar kommer även i fortsättning betalas ut i klumpsumma. 

Kjell är fortsättningsvis förbundets kontakt mot Kalmar och Kronobergs distrikt. Vår kontakt från 

Fs mot distriktet heter nu Nils Ingvar Torell från Blekinge. 

Kjell uppmanade oss att söka pengar från distriktet för olika arrangemang. Vi diskuterade vårt 

samarbete med Vuxenskolan och fick rådet att ta hjälp från dem vid arrangemang, ex. för 

annonskostnad, annonsering, arrangörer, arbetsgivaruppgifter och löner. 

Önskemål har framförts till kommunen att KPR ska ligga under kommunstyrelsen istället för under 

Vård och omsorg. Nästa KPR möte är den 22/2 2024. 

        



§ 7 Rapporter: Kommittéerna, Medlemssekreteraren 

Elisabeth/ Hemtjänstindex för 2023 kommer att offentliggöras den 5/12. Elisabeth kan informera 

om detta i början av ett onsdagsmöte. Elisabeth har undersökt om ”Förebyggandeenheten” kan 

komma på ett onsdagsmöte under våren. Även Håkan kan berätta om appen ”Mötesglädje” på ett 

annat onsdagsmöte. 

Elisabeth har kontaktat Ingemar Apelqvist RPR angående önskemål att en ögonmottagning 

åtminstone en gång per vecka kan återöppnas på Alingsås lasarett.                                            

Förslag att vi på onsdagsmötena har en kort information: ”Vad händer i kommunen”.                   

Beslöts att Håkan köper ett antal ex. av Barbro Westerholms bok, ”Ålderism”. Även nya ex. av 

Senioren beställs. 

Ove/ berättade att han, Vivianne Björkdahl och Eva Kjell har förslag för vårens onsdagsträffar med 

bl.a. föredrag av Bengt Hermansson om ”Mitt London”, mediakåseri av PO Wenander, 

musikunderhållning med Monica Robertsson. På årsmötet blir det underhållning av Lennart 

Svensson. 

Håkan/ kunde berätta att antalet medlemmar är 858, att beläggningen i receptionen är bra. Den 

håller stängt från den 18/12 till 15/1 2024. Resan till Karlstad var välarrangerad och 38 personer var 

anmälda. Nästa resa blir till Falkenbergsrevyn den 8/2 och det finns platser kvar.                       

Förslag på resor ex. Operahuset i Hamburg, musikal i Stockholm och besök i riksdagshuset. 

Harriet/ meddelade att de flesta cirklar avslutas i november och fortsätter förhoppningsvis till 

våren. Harriet kommer att delta i Vuxenskolans Cirkelledarutbildning. Tyvärr har några erfarna 

cirkelledare upplevt inbjudan negativt, vilket vi kunde förstå. ”Matlagningskursen för 

ensamstående” har varit uppskattad med 9 deltagare. Deltagandet i ”Sitt- och stå gympan ” har inte 

varit så stort och Inger Hedin tveksam till fortsättning.                                                                       

V.21 kommer Folkhälsovecka att genomföras. Beslöts att vi fortsätter med annonsering i AT och 

Kuriren.                                                                                                                                        

Harriet frågar Angela Borg om hon kan hjälpa till med IT på Hjorten. 

§8 Information                                                                                                                                 

Leif informerade från Distriktsstyrelsen 9/11, där han och P-O deltog. Leif gjorde en presentation 

av vår förening där och fick mycket bra respons på denna. Beslöts att Leif ordnar visning för 

styrelsen av en eventuell kompletterande möteslokal. Ett nytt medlemsregistreringsprogram införs 

2024 och vi har fått förfrågan att hjälpa andra föreningar med detta. 

 § 9 Övriga frågor.                                                                                                                          

Funderade på nya aktiviteter – ett förslag var att bjuda in till erfarenhetsutbyte och en gemensam 

lunch, något som provats i en annan förening med positiv respons. En träff ”Dagens ämne” har 

provats under ledning av Hans-Olof Andersson och var positivt. Harriet kontaktar Hans-Olof hur 

han ställer sig till fortsättning. Ev. söka pengar före 14/12 för att ordna en gruppaktivitet ”Ofrivillig 

ensamhet”. Harriet kontaktar Ingela Karlsson, som visat intresse att leda träffar.   

Årsmötesplanering nästa styrelsemöte. Gisela kontaktar Christina Grapenholm, Hans Olof 

Andersson och Gun Christiansson. Gisela gör också en disponering för årsmöteshandlingen. Plats 

för årsmötet Pingstkyrkan 14/2. 

 § 10 Kommande styrelsemöte 

Nästa styrelsemöte måndagen den 18 december kl.9.30 i Savannen.                                             

§ 11     Mötet avslutas  

Ordförande tackade för uppmärksamheten och förklarade mötet avslutat. 

 

Gisela Andersson    

Sekreterare  Justeras    

Leif Åkerblad   Elisabeth Schade Dahlström  


